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Běhu na Plešivec se zúčastnilo 165 závodníků, 146 žen a mužů a 19 dětí 

Úvod starosty 
ážení spoluobčané, Lochovice spolu s Lhotkou a Libomyšlí finišují přípravu projektu za 120 milionů Kč, který 
rozšíří kapacitu základní školy a zajistili jsme zajistily prořez vzrostlých stromů za 350 000 Kč. Pod železničním 
viaduktem bude konečně bezpečný chodník na Oboru a Lochovice mají od léta moderní elektronickou úřední 

desku. Více informací se dozvíte v následujících článcích. Přeji Vám hezké počtení. 

Ing. Tomáš Komínek, starosta 

V
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Lochovice zajistily prořez 
vzrostlých stromů za 350 000 
korun 
V průběhu vegetačního klidu vloni na podzim a letos na 
jaře pokračovala úprava vzrostlých stromů v obci.  Odbor-
ník – arborista nejprve ošetřil stromy v Netolicích a poté i 
lípy na návsi před zámkem, u školy a kostela. Cílem bylo 
odstranit staré a nebezpečné větve. „Porazit jsme nakonec 
museli jednu lípu před bývalou farou, která byla shnilá, po-
káceli jsme i starou lípu u lávky přes Litavku a jasan na kři-
žovatce u mostu,“ řekl Lochovickým listům starosta To-
máš Komínek. Na podzim se chystá úprava kaštanů v par-
číku při cestě na Lhotku. 

Pokácené stromy obec nahradila mladými lípami a jedním 
dubem. Na plácku Na Drahách, kde v minulosti strom 
stál, přibude kvetoucí sakura. V budoucnu navíc vznikne i 
nové stromořadí u plánovaného chodníku u silnice na Li-
bomyšl. Kácení zdravých stromů tak, jak se to v Lochovi-
cích dělo v minulosti, starosta neplánuje. „Chceme pravi-
delně udržovat stromy, aby neohrožovaly obyvatele, a ká-
cet jen tam, kde to bude nutné,“ doplnil Tomáš Komínek. 

Pod železničním viaduktem 
bude konečně bezpečný chod-
ník na Oboru 

Nebezpečný pohyb chodců pod železničním viaduktem 
na frekventované silnici na Příbram je minulostí. Starosta 
Tomáš Komínek v rozhovoru pro Lochovické listy slíbil, 
že v příštím roce přibude nad korytem Podlužského po-
toka lávka pro pěší. Při cestě z obce lidé bezpečně přejdou 
silnici po novém přechodu, projdou se po lávce pod via-
duktem a dál se napojí na chodník na Oboru.  

 

Lochovice mají od léta mo-
derní elektronickou úřední 
desku 
Informace o chodu obce, usnesení zastupitelů i pozvánky 
na akce a zajímavosti z historie Lochovic si už od poloviny 
prázdnin můžete přečíst na dotykové úřední desce, která je 
umístěna u vjezdu do budovy obecního úřadu. Elektro-
nická tabule za 350 000 korun, která je opatřena sklem 
odolným proti poškození a rozbití, plně nahradí nástěnku 
u vchodu na obecní úřad. Prostřednictvím elektronické 

Krátké zprávy 

Prezident republiky vyhlásil na dny 20. a 
21. září 2024 volby do zastupitelstev 

krajů. 

Plánované akce 

Lochovická TŘICÍTKA 
Pochod okolím Lochovic, 

4 trasy pro všechny. 
Sobota 14. 9., start 8:00 hodin 

 
FOOD TRUCKový piknik 

Dobré jídlo, dobré pití, posezení s přáteli. 
Sobota 14. 9. od 10:00 hodin 

 
Svatý Martin 
Sobota 9. 11. 

 
Lampionový průvod 

Neděle 10.11. 
 

Možná bude i drakiáda, mikulášská disko-
téka, posvícenská zábava… 
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tabule chce obec zveřejňovat oficiální informace, usnesení 
a vyhlášky. Sloužit bude ale i turistům, kteří v moderní po-
době najdou nejen základní údaje o obci, její velikosti nebo 
historii, ale v budoucnu i zajímavosti o místním zámku, 
bývalých lázních, přečtou si o významných rodácích, ja-
kým je třeba básník Václav Hrabě, nebo o filmu a seriálu 
Okresní přebor, který do Lochovic láká fanoušky z celé re-
publiky. 

Lochovice spolu s Lhotkou a 
Libomyšlí finišují přípravu 
projektu za 120 milionů Kč, 
který rozšíří kapacitu základní 
školy 
Základní škola v Lochovicích je několik posledních let na-
plněná k prasknutí. V budoucnu by to znamenalo velký 
problém. Chyběla by místa pro desítky dětí. Lochovice 
proto spojily síly se spádovými obcemi a už několik let pra-
cují na rozšíření školy. V plánu je půdní nástavba, díky 
které vznikne pět nových učeben, kabinety a sociální zaří-
zení. Na dvoře navíc přibude nová jídelna s kuchyní, šatny 
a v přístavbě další dvě třídy. Budova, která má nyní kapa-
citu 225 žáků, tak bude moci přijmout o zhruba 120 dětí 
navíc.  

Podoba hlavní budovy se nezmění. Starosta se zasazuje o 
to, aby historická fasáda nezmizela pod jednotvárným za-
teplením. Samotná nástavba a zateplení pláště se proto 
bude týkat jen té části budovy, která směřuje do školního 
dvora. Otázkou ovšem zůstává, zda za takových podmínek 
dosáhnou obce na tolik potřebné dotace. „Hledáme cesty. 
Možností je výměna oken na budově směřující do ulice a 
nějaká forma zateplení zevnitř,“ vysvětluje Komínek. 

Obecní úřad v současnosti finišuje projektovou dokumen-
taci a poohlíží se po finančních zdrojích. Spoléhá se přitom 
hlavně na dotace z ministerstev a z EU. Náklady na pře-
stavbu jsou totiž daleko nad možnostmi všech tří obcí. Zá-
roveň už na společném účtu šetří peníze, které poslouží 
jako spoluúčast.  

Samotná stavba by měla začít v roce 2025 nebo 2026 a za 
plného provozu školy potrvá asi dva roky. Nejnáročnější a 
nejhlučnější opravy bude obec směřovat na dobu letních 
prázdnin. I tak to bude pro učitele i školáky náročná doba, 
připouští starosta Tomáš Komínek.  

Už letos se první viditelné úpravy dotknou okolí mateřské 
školy a nové sportovní haly. Na podzim vznikne parkoviště 
a cesta kolem parku k základní škole. V plánu jsou i lavičky, 
aby se měli rodiče a zvláště prarodiče při čekání na ratolesti 
kam posadit. 

Mgr. Jana Kolomazníková a Ing. Tomáš Komínek 

Oslavy 40. výročí od otevření MŠ Lochovice 
Ve čtvrtek 13. 6. se krásně vyzdobená zahrada školky hemžila spoustou dětí, rodičů, prarodičů a hostů. Školka slavila 40. 
výročí otevření. Pro návštěvníky byl připraven bohatý program. Všechny určitě potěšilo a pobavilo vystoupení dětí z 
mateřské školy. Broučkové si připravili směs lidových písniček a tanečků. Koťata nás zavedla v písničkách do pravěku, 
do Afriky a do pohádky o drakovi. Slůňata všem předvedla, co všechno se dá ve školce zažít – plno zábavy. Pro děti byly 
na zahradě přichystány dva skákací hrady, dílničky, fotokoutek, malování na obličej, tetování a zaplétání vlásků. V pro-
storách školky byla připravena výstava fotografií a výrobků dětí, retro výstava hraček a pomůcek a samozřejmě prohlídka 
tříd. Přivítali jsme i bývalé zaměstnance školky a školní jídelny.  

Narozeninová oslava se mohla uspořádat díky sponzorským darům, za které ještě jednou moc děkujeme. Věříme, že si 
všichni užili příjemné odpoledne a za deset let u kulatého výročí se určitě opět sejdeme. 

kolektiv MŠ Lochovice 
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Připojte se k Ge-Baek Hosin Sool 
Chcete si zlepšit kondici a naučit se praktickou sebeobranu? Připojte se k Ge-Baek Hosin 
Sool – největší škole Taekwon-Do v České republice! U nás jste správně. 

Ge-Baek Hosin Sool je největší škola korejského bojového umění Taekwon-Do v České 
republice. Tréninky vedeme ve více než 60 skupinách po celé zemi. Nově vyučujeme i další 
bojová umění jako Taekkyon, Gumdo, Hoppae sool a Filipino Martial Art. 

Proč si vybrat právě nás? 

Tréninky pro všechny: Taekwon-Do je vhodné pro děti, do-
spělé, holky i kluky. Celé cvičící rodiny u nás nejsou výjimkou. 

Vedení odborníky: Všichni naši instruktoři pravidelně trénují 
s korejským velmistrem a poskytnou vám prvotřídní výuku. 

První měsíc zdarma: Vyzkoušejte si Taekwon-Do bez závazků 
a rozhodněte se až po měsíci. Přidat se k nám můžete po celý 
rok, ne jenom v září. 

Bezplatné sportovní vybavení: Za chrániče, tobok či zkoušky 
na vyšší pásek u nás platit nemusíte. 

Rozvoj charakteru: Naučíme vás disciplíně, sebevědomí, čest-
nosti i vytrvalosti  

Jak začít? Je to jednoduché – přijďte na trénink a vyzkoušejte si Taekwon-Do s námi. Stačí si vzít pohodlné sportovní 
oblečení a přijít se podívat. Konkrétně v Lochovicích budou tréninky probíhat každý pátek od 14:45 do 16:15 v budově 
základní školy. 

Máte otázky nebo se chcete přihlásit? Navštivte naše webové stránky tkd.cz pro bližší informace o trénincích u vás v 
okolí. Začněte svoji cestu ještě dnes. Přidejte se k nám a objevte svět bojových umění. Těšíme se na vás! 

Anna Krbcová, Ge-Baek Hosin Sool 

+420 603 358 190, www.tkd.cz 
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Uklidili jsme Lochovice 
Dne 6. dubna proběhla akce Ukliďme Česko, ukliďme Lochovice. Sešlo se nás na 30 dospělých a 15 dětí. Prošli jsme 
značnou část Lochovic a okolí. Podařilo se nám nasbírat 
nezanedbatelné množství odpadu hlavně v okolí obce, 
o jehož likvidaci se postarala obec Lochovice.  

Po několika letech pravidelného pořádání této akce jsou 
vidět výsledky – nasbíraného odpadu je daleko méně, 
než když se s jarními úklidy začínalo. Akci jsme zakon-
čili opékáním buřtů na hřišti. 

Tímto bych chtěl za úklid naší obce poděkovat spolku LOCHNESKA, z. s. za pomoc s organizací, obci Lochovice za 
podporu, rybářům z místní skupiny Lochovice za úklid břehů Litavky, a především všem zúčastněným. 

Jakub Šabat, místopředseda spolku LOCHNESKA, z. s. 

Zpráva o činnosti Klubu seniorů 
V sobotu 1. července se konal krásný hudební večer pro všechny milovníky jazzu a swingu. Hrál Dixieland Band ze Zdic 
pod vedením Václava Vintra. Obdivovali jsme známé jazzové skladby, které hráli muzikanti seniorského věku, a to velice 
pěkně. Tyto skladby svým krásným zpěvem doplnila zpěvačka paní Eliášková. Velká škoda, že naši občané, hlavně tedy 

mladší generace, této kulturní příležitosti 
prožít večer s jazzovou hudbou nevyužili. 
Vždyť tyto akce nejsou jen pro seniory. 

Od 15. června probíhal týdenní rekon-
diční pobyt seniorů v Jeseníku. Krásný tý-
den prožilo 46 účastníků. Kéž by to byli 
všichni Lochováci. Účastníci pocházeli z 
různých koutů našeho okresu. Nálada 
byla po celou dobu pobytu úžasná a seni-
oři si užili krásné přírody a pěkných výletů 

po okolí Jeseníku. Ubytování v hotelu Slovan, přímo na náměstí Jeseníku, bylo příjemné. I počasí jim přálo, celý týden 
bylo sluníčko. Všichni se vrátili spokojení, odpočatí a určitě se těší na další zájezdy. 

Od začátku října se opět rozběhne další semestr Virtuální univerzity třetího věku. Témata jsou „Naše stromy“ a „Základy 
letectví a letové techniky“. Po úspěšném dokončení zimního semestru čeká studentky v lednu 2025 další promoce na 
České zemědělské univerzitě. 

Senioři budou opět navštěvovat přehlídku divadelních představení „Erbenův Žebrák“. 

Zvláštní poděkování patří OÚ Lochovice za veškerou pomoc a finanční příspěvky, díky kterým bylo možné zrealizovat 
týdenní pobyt. Vřelé díky 

Lochovičtí senioři 
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Okénko základní školy 
Vážení rodiče, milí žáci a přátelé školy, jsou za námi jsou 
prosluněné letní prázdniny, před námi nový školní rok, a 
je tedy na čase zrekapitulovat si ten uplynulý. V měsících 
před začátkem prázdnin se v naší škole uskutečnilo mnoho 
zajímavých a obohacujících akcí. Rádi bychom se s vámi 
podělili o jejich zhodnocení a poděkovali za podporu, kte-
rou nám poskytuje obec Lochovice jako zřizovatel školy. 

V rámci rozvoje čtenářské gramotnosti jsme zorganizovali 
několik návštěv místních knihoven v Lochovicích i v Ho-
řovicích. Tyto návštěvy umožnily žákům nejen prohléd-
nout si knihovny a seznámit se s jejich fungováním, ale také 
se zúčastnit různých čtenářských dílen. Tyto akce výrazně 
přispěly k rozvoji čtenářských dovedností a vzbudily u dětí 
zájem o knihy. Odezva byla velmi pozitivní a plánujeme v 
těchto aktivitách pokračovat. Den Země jsme oslavili pro-
jektovým dnem v loveckém zámečku Tři trubky. Děti se 
účastní různých environmentálních aktivit, které jim po-
mohly lépe pochopit význam ochrany přírody. Tento den 
byl velmi poučný a děti si odnesly mnoho nových po-
znatků o ekologii a udržitelném rozvoji. 

Žáci sedmého ročníku měli příležitost navštívit Pražský 
hrad. Tato exkurze byla nejen vzdělávací, ale také velmi in-
spirativní. Děti měly možnost vidět historické památky, 
které dosud znaly jen z učebnic, a lépe tak pochopit naši 

historii a kulturu. V květnu proběhly besídky žáků dru-
hého ročníku ke Dni matek, které byly plné radosti a 
emocí. Děti si připravily různé básničky, písničky a diva-
delní představení, čímž udělaly radost svým maminkám. 

Besídky byly velmi úspěšné a přinesly spoustu krásných 
momentů jak dětem, tak rodičům. Den dětí jsme oslavili 
soutěžemi a hrami, které si pro své spolužáky přichystali 
žáci osmého ročníku. Pro děti byly připraveny různé disci-
plíny, od sportovních soutěží až po kreativní úkoly. Celý 
den byl plný radosti, spolupráce a soutěžení.  

Nedávná kontrola České školní inspekce sledovala a hod-
notila podmínky, průběh a výsledky vzdělávání v naší zá-
kladní i mateřské škole. Závěry přinesly pozitivní výsledky 
a inspiraci. Inspektoři ocenili úroveň výuky, inovativní pří-
stupy ve vzdělávání a příjemné školní prostředí. Tento 
úspěch nás motivuje k další práci a zlepšování. 

Žáci 4. a 5. se začátkem června zúčastnili tradiční školy v 
přírodě. Během pěti dnů se děti mohly těšit na pestrý pro-
gram plný aktivit na čerstvém vzduchu. Na pořadu dne 
byly nejen vzdělávací aktivity, ale také hry a soutěže, které 
měly za cíl nejen rozšířit jejich znalosti, ale i posílit týmo-
vého ducha a vzájemnou spolupráci. Kromě vzdělávacích 
aktivit nechyběla ani sportovní klání. Během odpoledních 
hodin probíhaly turnaje ve vybíjené, fotbalu a různých zá-
vodech. Děti si tak mohly nejen zasoutěžit, ale i užít radost 
z pohybu a společné zábavy. 

Během léta se v naší škole nezahálelo. Podařilo se nám zre-
konstruovat prostory družiny a toalety v přízemí.  

Na závěr bychom chtěli poděkovat obci Lochovice, která 
je zřizovatelem naší školy. Bez její podpory by mnoho z 
těchto aktivit nebylo možné realizovat. Spolupráce s obcí 
je pro nás velmi důležitá a vážíme si jejího přispění k rozvoji 
naší školy. 

Doufám, že jste prožili krásné léto, zažili spoustu sluneč-
ných dní a mnoho šťastných chvil. Věřím, že vaše prázd-
niny byly plné radosti, odpočinku a nezapomenutelných 
zážitků a že se na začátku školního roku všichni opět setká-
váme plní elánu a nových nápadů. 

Mgr. Radka Hlaváčová, ředitelka školy 
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5. ročník Rybářských slavností 
Začátek druhé poloviny prázdnin, to je čas, kdy se Locho-
vicemi a okolím šíří vůně rybích specialit připravovaných 
námi, místními rybáři. Letos již pátý ročník oblíbené 
gastro-kulturní akce začal 3. srpna v 11 hodin dopoledne a 
hned od prvních minut se do areálu TJ Slovan Lochovice 
začaly hrnout skupinky nedočkavých a hladových návštěv-
níků. A jelikož už máme pár ročníků za sebou, byli jsme 
maximálně připraveni. 

Z rybích specialit si každý vybral dle chuti. V nabídce jsme 
měli tradiční pokrmy jako pstruh na grilu, kapří hranolky, 
grundle, sumeček africký z udírny, tatarák z lososa, kapr z 
udírny, guláš ze sumce, stripsy ze sumečka afrického, rybí 

pomazánku, filet ze sumečka afrického na grilu a letos nově 
rybí burger. Pro ty, kdo zrovna neměli chuť na některou 
rybí pochoutku, byla připravená klobása z udírny nebo sýr 
na grilu. Sladkou tečku zajistilo 
Knappuccino.cz se svými dobro-
tami a vynikající kávou. 

Příjemnou atmosféru navodil 
harmonikář Václav Kačírek, kte-
rého v odpoledních hodinách vy-
střídala kapela Srubáci. 

Náš předseda Vláďa Chot ve spo-
lupráci s Českým rybářským sva-
zem zajistil trenažér lovu ryb, kde 
si děti mohly vyzkoušet zdolávání různých druhů ryb. Sou-
částí trenažéru byl i simulátor střelby na divokou zvěř. 

Navštívila nás i TV Prima, která o našich rybářských slav-
nostech natočila pěknou reportáž do Regionálních zpráv 
vysílaných 5. srpna v odpoledních hodinách. Dohledáte ji 
na webu www.cnn.iprima.cz. 

Ve večerních hodinách se na pódium přesunula oblíbená 
kapela Revival Alkehol, která rozjela pořádný nářez včetně 
bonusu „Když se zamiluje kůň“ feat. Vláďa Chot. 

Spokojení návštěvníci, slova chvály a navíc nádherné slu-
nečné počasí – to je to, co nás naplňuje a dodává nám chuť 
a inspiraci pořádat další ročníky. 

Děkujeme obci Lochovice, TJ Slovan Lochovice včetně ki-
osku, Skákací Hrady Beroun, ČRS, vystupujícím, návštěv-
níkům a všem, kteří se na této skvělé akci podíleli. 

za pořadatele, Michal Dvořák 
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Letní prázdninové sou-
středění na rybníku V 
Nohavici 
Místní organizace Hořovice uspořádala (6. - 10. 8.) na ryb-
níku V Nohavici letní prázdninové soustředění pro děti z 
rybářských kroužků působících pod hlavičkou této orga-
nizace. 

V letošním roce to byla již druhá takováto akce, přičemž ta 
první se uskutečnila o týden dříve na koupališti v Praskole-
sích. Koncem léta pak ještě připravujeme příměstský tábor 
pro ty úplně nejmenší rybáře, který se uskuteční v nově 
vzniklém areálu zázemí sádek u rybníku Valcverk. 

Prázdninového 
soustředění na 
Nohavici se zú-
častnilo celkem 
22 dětí a pro-
gram byl 
opravdu pestrý. 
Kromě chytání 
ryb, které děti 
nesmírně baví, 
jsme ještě zajistili elektronický trenažer lovu ryb, kde si děti 
mohly vyzkoušet zdolávání nejrůznějších druhů a instruk-
toři tak měli možnost poukázat na některé chyby, kterých 
se děti při zdolávání dopouštěly. Součástí trenažéru byl i si-
mulátor střelby na divokou zvěř, což děti i vedoucí také ne-
smírně zaujalo. Kolegové z Domečku pak pro děti připra-
vili řadu her a soutěží, za což panu Klokočníkovi ještě jed-
nou moc děkujeme. 

Zajímavá byla i spolupráce s MAS Brdy, při které se děti 
měly možnost seznámit s technikou batikování, tetování a 
malování na obličej. Paní Pechová si pro ně připravila i 
různé pohybové aktivity, a i jí moc děkujeme. No a pak zase 
zpátky k vodě a chytalo se na plné obrátky. Pozvání mezi 
nás přijal i bývalý reprezentant a několika násobný mistr 
ČR v muškaření pan Vojtěch Ungr, aby děti seznámil s 

touto poměrně složitou technikou rybolovu. To je moti-
vovalo snad ještě více, a tak se o první dvě místa svedl do-
slova boj o každý centimetr. Na prvním místě se již tra-
dičně umístil Radek Mackovič s celkovým počtem 1 356 
cm. Druhou příčku v těsném závěsu obsadil Šimon Urik s 
celkovým počtem 1 217 cm. Na třetím místě pak skončil 
Jan Krajča s 233 cm. Vítězové obdrželi z rukou pořadatelů 
poháry a slavnostní medaile a pro každého byla připravena 
nějaká ta cena v podobě sladkostí a drobného rybářského 
vybavení. 

Kromě cen si ale děti odnášejí domů i něco jiného, je to ka-
marádství a vědomí pomáhat jeden druhému. Je to vztah k 
přírodě a její hluboké ochraně. Jsou to určité morální hod-
noty. 

Příprava a zajištění takovéto akce není ale rozhodně nic jed-
noduchého a já 
bych rád touto 
cestou poděko-
val lidem bez 
kterých by to ne-
bylo vůbec 
možné. Přede-
vším jsou to ve-
doucí rybář-
ských kroužků a 
jejich asistenti a 

také maminky dětí, které přivážely spoustu napečených 
dobrot. Poděkování patří i panu Koželuhovi za zajištění jí-
del v době letních prázdnin, panu Kebrlemu a společnosti 
VAK Beroun za dodání cisterny s pitnou vodou a všem 
ostatním, kteří se na přípravě podíleli. Pro naši organizaci 
je nesmírně důležité pokračovat v práci s dětmi, kterou 
tady v minulosti započaly tak silné osobnosti, jakými byl 
třeba PhDr. Václav Vodrážka, Václav Kůta, Josef Karban, 
Tomáš Chramosil a další. Odměnou za naši práci pak zů-
stává rozzářená dětská tvář a vzrušení při zdolávání ryby. 
No, a to poslední poděkování patří MO Hořovice, SÚS a 
městu Hořovice, bez jejichž finanční pomoci by příprava a 
organizace podobných akcí nebyla vůbec možná. 

Jan Rogos, jednatel MO Hořovice 
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Dětské rybářské závody 2024 
V sobotu 8. června 2024 pořádala naše MS Lochovice velmi oblíbené rybářské závody pro děti místní i ze širokého okolí. 
Letos měly děti možnost chytat na rybníku v zámeckém parku v Lochovicích, za což moc děkujeme paní Renatě Schu-
mové. Předpověď počasí hlásila od samého rána slunečno, bezvětří a příjemných 23 °C.  

Již po sedmé hodině ranní se u rybníku scházeli 
nedočkaví rybaříci dychtící po úlovku. Nakonec 
se sešlo 35 dětí, které si kolem 8. hodiny vyloso-
valy svá lovná místa a po zopakování pravidel zá-
vodu se na ně vydaly. Po odstartování závodu se 
s napětím čekalo, kdo uloví první rybu. Ani ne 
po dvou minutách se tím šťastlivcem stala Barča 
Dvořáková s perlínem 21 cm. Na hladině ryb-
níka se objevovali amuři atakující hranici 100 

cm. Bylo otázkou času, než se někomu poštěstí a amura „zapřáhne“. A byla to opět Barča, nadějná rybářka, která skoro 
10 minut sváděla souboj s amurem měřícím 63 cm. Dalšího a ještě většího amura 
zdolal Matyáš Kotva. Mimo amurů se podařilo ulovit spoustu krásně zbarvených per-
línů, stříbrných plotic, tajemně zelených línů, naježených okounů a také pár bojov-
ných kaprů. Právě kapr se stal největší ulovenou rybou závodu. Úlovek si nepřipsal 
nikdo jiný než Barča, která s kaprem měřícím 82 cm bojovala přes 15 minut. 

V rámci fair play se v půlce závodu měnila lovná místa, aby šanci ulovit vysněnou 
rybu měly opravdu všechny děti. V pravé poledne se závod ukončil a všichni se pře-
sunuli na místní fotbalové hřiště TJ Slovan, kde proběhlo vyhlášení výsledků a pře-
dání hodnotných cen za účasti našeho předsedy Vládi Chota. Kiosek Slovan Locho-
vice, pod vedením Petra Ženíška zajistil dětem párky v rohlíku a limonádu a tímto mu také moc děkujeme. 

1. místo Barbora Dvořáková 207 cm 

2. místo Šimon Segl 202 cm 

3. místo Matyáš Kotva 145 cm 

Nejlepší dívka Barbora Dvořáková  

První zdolaná ryba Barbora Dvořáková  

Největší ryba Barbora Dvořáková  

Děkujeme také sponzorům – MO Hořovice, Rybářské po-
třeby Iva Hořovice, Kiosek Slovan Lochovice, Obec Locho-
vice, paní Renata Schumová – a všem, kteří pomáhali s orga-
nizací závodů. 

Krásné prostředí zámeckého parku, nádherné ryby, snové počasí, ale hlavně úsměvy nadšených dětí – to jsou pro nás 
rybáře z Lochovic hnací motory k pořádání těchto akcí. Těšíme se zase za rok. 

Michal Dvořák, MS Lochovice 
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Odložený Dětský den na hřišti 
V sobotu 31. srpna se na hřišti TJ Slovan Lochovice konal tradiční Dětský den, 
odložený z původního červnového termínu, který letos přilákal stovku dětí a jejich 
rodiče i prarodiče. Akce se nesla ve sportovním duchu, kdy mladí účastníci měli 
možnost vyzkoušet své síly na osmi soutěžních stanovištích, která prověřila jejich 
obratnost, vytrvalost i fotbalového ducha. Pro ty nejodvážnější byla navíc připra-
vena bonusová překážková dráha, kterou připravil Sbor dobrovolných hasičů a 
hasiček Lochovice. 

Po splnění všech úkolů čekala na děti zasloužená odměna. Každý malý účastník si odnesl balíček s dárkem a sladkostmi, 
a aby si doplnili energii, dostali také párek v rohlíku a limonádu. Kromě sportovních aktivit si děti mohly celý den vyrá-

bět vlastní medaile v tvořivé dílničce. Pro ty nejmenší byl připraven dětský koutek s bazénkem a hračkami. Jedním z 
nejoblíbenějších stanovišť se stala projížďka na koních, kterou zajistila Jízda svobodných rytířů – JK Šerm. 

Vrcholným momentem akce byl příjezd skákacího hradu, který nadchl všechny přítomné. Vzhledem k horkému počasí 
připravili hasiči pro děti osvěžení ve formě pěny a vodních hrátek, což se stalo skvělým zakončením dne plného zábavy. 

Občerstvení akce zajistil Kiosek Slovan Lochovice, finanční podporu poskytla Obec Lochovice a o kvalitní kávu a zá-

kusky se postaralo Knappuccino.cz. Akci pořádala LOCHNESKA, z. s. a tak největší poděkování patří všem členům 
kulturního spolku a dobrovolníkům, kteří přispěli k úspěšnému průběhu Dětského dne a Michalovi Líškovi za krásné 
fotografie. 

Dětský den v Lochovicích opět ukázal, jak důležité jsou podobné akce pro komunitu a jak velkou radost mohou přinést 
těm nejmenším. Organizátoři již nyní plánují, jak akci příští rok ještě více zpestřit a obohatit. Všem velký dík! 

Petr Kolařík, předseda spolku LOCHNESKA, z. s. 
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Fotbal v Lochovicích 

Rozpis zápasů Podzim 2024 

Uplynulé Plánované 

Přátelská utkání Mistrovská utkání 

Ne 28. 7. 2024 Lochovice : Drozdov (prohra) Ne 8. 9. 2024, 17:00     Loděnice B : Lochovice 

So 10. 8. 2024 Lochovice : Nučice (remíza) Ne 15. 9. 2024, 17:00     Lochovice : Neumětely 

Mistrovská utkání So 21. 9. 2024, 16:30     Osek : Lochovice 

Ne 18. 8. 2024 Lochovice : Hostomice (2:4) Ne 29. 9 2024, 16:30     Lochovice : Zaječov 

So 24. 8. 2024 Tmaň : Lochovice (3:0 K) So 5. 10. 2024, 10:30     Praskolesy : Lochovice 

Ne 1. 9. 2024 Lochovice : Tlustice B (1:5) Ne 13. 10. 2024, 16:00     Lochovice : Nižbor 

 

So 19. 10. 2024, 12:30     Chrustenice : Lochovice 

Ne 27. 10. 2024, 14:30     Lochovice : Karlštejn 

Ne 3. 11. 2024, 11:30     Tetín : Lochovice 

So 9. 11. 2024, 14:00     Broumy : Lochovice 

 

Po loňské sezóně, kdy jsme skončili na výborném druhém místě, jsme do letošního ročníku vstoupili s velkými ambi-
cemi. Bohužel se nám zatím nedaří navázat na úspěchy z minulého roku. První zápasy přinesly zklamání, když se nám 
nepodařilo získat ani jedno vítězství. 

I přes tento nezdar však věříme, že se tým zvedne a vrátí se na vítěznou vlnu. Hráči pracují tvrdě a každý zápas je pro nás 
příležitostí ukázat, že jsme schopni bojovat o přední příčky tabulky. 

Chtěli bychom proto vyzvat všechny naše fanoušky, aby nás i nadále podporovali svou účastí na zápasech. Vaše podpora 
je pro nás klíčová a pomůže nám vrátit se na vítěznou cestu. Společně to zvládneme! 

Petr Kolařík za TJ Slovan Lochovice, z.s. 
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Fotogalerie: 2. Sousedské sympozium 
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Zábava pro malé i velké 
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Různé 
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